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برنامه

توصیه مربی سازنده کامران 
قاسم پور برای بازگشت به وزن 

۸۶ کیلوگرم
قهرمان  گزارش مهر، مســابقات  به 
کشــوری کشــتی آزاد که اولین مرحله 
چرخــه انتخابی تیم ملی کشــتی آزاد 
هم محسوب می شد، به میزبانی گرگان 
و با قهرمانی اســتان مازندران به پایان 
رســید. در وزن ۸۶ کیلوگــرم چندیــن 
غایب سرشــناس وجود داشت. کامران 
قاسم پور بعد از ناکامی در جهانی اوزان 
غیرالمپیکی و حضــور در لیگ پادوبنی 
تأکید داشــت که آینده اش در ۹۲ و ۹۷ 
کیلوگرم خواهــد بود، اما شــواهد امر 
نشــان از آن دارد که او به وزن المپیکی 

سابقش بازگشته است.
حســین نقیبی، مربی سازنده کشتی 
آزاد ایــران، در گفت وگو بــا مهر، درباره 
مســابقات قهرمانی کشــور و قهرمانی 
اســتان مازندران در این رقابت ها گفت: 
فدراســیون و اعضــای کادر فنی برای 
حضور کشــتی گیران در تیــم ملی یک 
تدبیــر و برنامه ریــزی در نظــر گرفتند. 
به نظــرم حضــور کشــتی گیران جوان 
در مســابقات قهرمانــی کشــور انگیزه 
کشــتی گیران را دو چندان کرده اســت. 
در برخی اوزان کشــتی گیران جوانی در 
مســابقات قهرمانی کشــور خودشان را 
نشــان می دهند و کار را برای باتجربه ها 

سخت می کنند.
او گفت: فدراســیون یــک آیین نامه 
برای ملی پوش شــدن کشــتی گیران در 
نظر گرفته اســت که باید از یک ســری 
فیلترها عبور کنند. کشــتی گیران جوان 
هــم خودشــان می دانند اگر بــه دنبال 
دوبنــده تیم ملی هســتند، بایــد از این 
فیلترها عبور کنند. در تاریخ کشتی ایران 
جوان گرایی همیشه به نفع کشتی ایران 
بوده است. تمام این کشتی گیرانی که در 
جهانی و المپیک موفق به کسب مدال 
شــدند، بعد از عبور از یک سری فیلترها 
در جوانی توانســتند دوبنده تیم ملی را 
از آنِ خود کنند و روز به روز موفق شوند.
مربی سازنده کشتی آزاد گفت: کشتی 
ایــران با جوان گرایی ضــرر که نمی کند 
هیچ، تازه به نفــع آن خواهد بود. خط 
پایان کشــتی آزاد مســابقات جهانی و 
المپیک اســت و برای ما مهم است که 
کشــتی گیران بتوانند در این دو مسابقه 
مهم به مدال طلا برسند. جامعه کشتی 
به کســب مدال طلا راضی می شوند و 
از الان فرصــت داریم نواقص را برطرف 
کنیم و راه را بــرای جوان گرایی هم باز 
کنیم تا خروجی کار در آن دو مســابقه 
پذیرفتنی باشــد. تمام برنامه ریزی هایی 
که فدراسیون در نظر گرفته است، برای 
رســیدن به پیــک قهرمانــی در میدان 

جهانی و المپیک است.
قاســم پور  کامران  ســازنده  مربــی 
دربــاره تغییــر وزن او و بازگشــتش به 
وزن المپیکــی ۸۶ کیلوگرم گفت: کادر 
فنی تصمیم گیرنده نهایی اســت و آنها 
دربــاره او برنامه ریــزی می کننــد. من 
فقط می توانــم بگویم اگر کامران قصد 
بازگشــت بــه وزن ۸۶ کیلوگرم را دارد، 
بایــد وزن کم کردن های کامــران را در 
نظر بگیرند. اگر کامــران بتواند پیراهن 
تیم ملی را بپوشد و به المپیک راه پیدا 
کند، عزیزان کادر فنــی باید برای فینال 
المپیک بــرای او برنامه ریــزی کنند. ما 
نبایــد در آن مســابقات با همــه توان 
حاضر شــویم. تــا المپیک چهار ســال 
دیگر زمــان باقی مانــده و باید مراقب 
وزن کم کردن های کامران باشند. به هر 
حال او در اختیار فدراسیون و کادر فنی 
است و یقینا آنها دلسوزتر از من هستند. 
همان طورکه گفتم، مــن تنها توصیه ام 
این است که مراقب وزن کم کردن های

 او باشند.

در  انتظار  انتخاب  نهایی  درویشپاسخ منفی پسیرو  به  پرسپولیسی ها
دو هفته از پایان همکاری خوان کارلوس گاریدو با پرسپولیس می گذرد، 
اما همچنــان خبری از انتخاب ســرمربی جدید سرخ پوشــان پایتخت 
نیســت. به گزارش فوتبال ۳۶۰، پرســپولیس در شــرایطی به کار در نیم فصل 
نخســت لیگ برتر پایان داد که سرخ پوشان با سرمربی ای که فصل را آغاز کرده 
بودند، به استقبال تعطیلات زمستانه نرفتند! خوان کارلوس گاریدو که در قامت 
جانشین اوســمار ویرا انتخاب شد، در نقش ســکان دار مدافع عنوان قهرمانی 
فوتبال ایران کارش را روی نیمکت پرســپولیس آغاز کرد اما بعد از گذراندن ۲۰ 
بازی (در لیگ برتر، جام حذفی و لیگ نخبگان آسیا) و کسب ۹ برد، پذیرش پنج 
تساوی و تحمل شش شکست، او از سمت خود کنار رفت و در فضایی دوستانه 
از هدایت پرســپولیس برکنار شــد. مدیران باشــگاه پرســپولیس بعد از قطع 
همکاری با خوان کارلوس گاریدو، وعده استخدام یک جانشین نام آشنا را دادند 
و برای جلوگیری از فرصت سوزی،  سراغ استخدام سرمربی موقت رفتند و در دو 
هفتــه پایانی نیم فصل نخســت، کریــم باقری عهده دار مســئولیت شــد که 
سرخ پوشــان با هدایت باقــری برابر خیبر کامبک زدند و با پنج گل هم از ســد 
هــوادار گذشــتند تا نیم فصل اول را با دو برد پیاپی بــه پایان ببرند و در فاصله 

سه امتیازی با تراکتورِ صدرنشین در رتبه سوم جدول حضور پیدا کنند.
تلاش دوباره برای همکاری با پسیرو جواب نداد!

گاریدو ۱۴ روز قبل رســما از ســمت خود کنار رفت و جالــب آنکه او به تازگی 
هدایت تیم الاتحاد طرابلس در لیگ لیبی را بر عهده گرفته اما در ایران، تلاش 
مدیران باشــگاه پرسپولیس برای استخدام جانشــین او فعلا بی سرانجام بوده 
و رایزنی ها با گزینه های مختلف از جمله اســلاون بیلیــچ، بدون نتیجه مانده 
و به  ثمر نرســیده اســت. تازه ترین گزینه ای که نامش مطرح شد، ژوزه پسیرو، 
سرمربی ۶۴ ساله اهل کشــور پرتغال بود که پیگیری های بیشتر نشان می دهد 
مانند روزهای ابتدایی فصل جدید که سرخ پوشــان  ســراغ پسیرو رفتند و پاسخ 

منفی شنیدند، بازهم این سرمربی پرتغالی پیشنهاد سرخ ها را نپذیرفته است.
نام یاکیروویچ و بلیسا هم به میان آمده اما...

سرگئی یاکیروویچ، ســرمربی ســابق دیناموزاگرب هم یکی دیگر از گزینه های 
مطرح شده اســت که مدیران باشگاه پرسپولیس مذاکره با او را تأیید یا تکذیب 
نکرده اند. ضمن آنکه از نناد بلیسا هم به عنوان دیگر گزینه هدایت پرسپولیس 
یاد می شود اما مسئولان ارشد باشگاه پرسپولیس سعی داشته اند تا در سکوت 
خبری، مذاکرات خود با گزینه موردنظرشــان را پیش ببرند و روز گذشــته هم 
نشســت کارگروه فنی در  حالی برگزار شــد که خروجی آن به صورت رسمی از 

سوی باشگاه پرسپولیس اعلام نشد.
پرسپولیسی ها ۳ گزینه نهایی خود را مشخص کردند

رضا درویــش در کنار کریم باقری، حمید اســتیلی، افشــین پیروانی و مهرداد 
خانبان، اعضای کارگروه فنی تیم پرســپولیس هســتند که روز گذشته تشکیل 
جلسه دادند. آخرین خبرها از جلســه روز گذشته این است که مدیران باشگاه 
پرسپولیس بعد از بررسی رزومه گزینه های مختلف سرانجام تصمیم گرفته اند 
که مذاکره با سه گزینه را دنبال کنند و تا پایان هفته جاری، سکان دار جدید تیم 
خود را معرفی کنند. با توجه به اهمیت مذاکرات و اتفاقات گذشته، هنوز نام و 

ملیت گزینه های پرسپولیس اعلام نشده است.

هدفمند  نبوددنیامالی: در  ورزش پول زیادی خرج کرده ایم  اما 
وزیــر ورزش و جوانان گفت: در ورزش خیلی پــول خرج کرده ایم ولی 
پول ها هدفمند و درست مصرف نشده است. بحث  ما در وزارت ورزش 

منافع ملی است و باید از تیم ها حمایت کنیم که بتوانیم به مدال برسیم.
نشست تخصصی دو فدراسیون کاراته و کبدی امروز یکشنبه شانزدهم دی ماه 
با حضور وزیر ورزش و جوانان در محل وزارتخانه برگزار شد. احمد دنیامالی در 
جلسه تخصصی فدراسیون کاراته اظهار کرد: کاراته یکی از رشته های ثروتمند 
در کشــور اســت و ثروت این رشــته نیروی انســانی و قدمت کاراته محسوب 
می شــود. کاراته قبل از انقلاب نیز در کشــور وجود داشت و سبک های زیادی 

فعالیت  می کردند.
او افزود: ما اینجا نیســتیم که بگوییم چرا از این ثروت در کاراته استفاده نشده، 
بلکه جلســه را برگزار کردیم که موانع را رفع کنیم و برای بازی های آســیایی 
آماده شــویم.  در بازی های آســیایی دوحه قطر ۱۱ مدال طلا کســب کردیم که 
از این بین ســه مدال طلا ســهم کاراته ایران بود. عملکرد کاراته در مسابقات 
هانگژو برای ما مبنا نیســت و الان زمان داریم که آسیب شناسی کنیم و در ژاپن 

کاراته ما بتواند خودش را ثابت کند.
وزیر ورزش و جوانان خاطرنشــان کرد: از طرفی خواستیم که خانواده کاراته را 
دور هم جمع کند. یک مدیر موفق، مدیری اســت که بتواند همه سلایق را دور 
هم جمع کند. موفقیت کاراته در اتحاد و همدلی این رشته رقم می خورد. حق 

رشته کاراته این است که الان یک کمپ مجزا مثل رشته ووشو داشته باشد.
او گفت: ما در ورزش خیلی پول خرج کرده ایم ولی پول ها هدفمند و درســت 
مصرف نشــده اســت. بحث  مــا در وزارت ورزش منافع ملی اســت و باید از 
تیم ها حمایت کنیم که بتوانیم به مدال برســیم. قطعا کمک می کنیم که سالن 
کبکانیان بازســازی شــود. فدراســیون باید به فکر احداث یک کمپ در آزادی 
باشد. باید یک ظرفیت خیلی خوب برای همه رشته ها ایجاد کنیم و در خدمت 

هیئت های استانی و فدراسیون ها باشیم.
وزیــر ورزش و جوانــان عنــوان کرد: بــا صنعتی ها صحبت کردیــم و یکی از 
رشــته هایی که به دنبال اسپانســر برای آن هستیم کاراته است. فدراسیون هم 
باید همگام با ما باشــد که بتوانیم این اسپانســر را جذب کنیم. در بحث جذب 

اسپانسر فدراسیون کاراته بسیار ضعیف عمل کرده است.
در دومین نشســت تخصصی با فدراسیون ها، فدراسیون کبدی میهمان وزارت 
ورزش بود و در این جلســه درباره وضعیت و شرایط رشته کبدی برای حضور 

قدرتمند در بازی های آسیایی ناگویا گفت وگو شد.
دنیامالی در نشســت تخصصی کبدی گفت: در مسابقات لیگ هند، ورزشکاران 
ما درخشــش خوبی دارند و ظرفیت سازی خوبی است اما خودمان بر موضوع 
لیگ  حرفه ای تر و جذاب تر می توانیم تمرکز کنیم. کبدی در آســیا در حال رشد 

است و در چند دهه گذشته، کارهای خوبی صورت گرفته است.
او ادامــه داد: بــه یاد دارم کــه در کمیته ملــی المپیک برای اعــزام کبدی 
اختلافاتی وجود داشت و این به خاطر فراگیرنبودن این رشته است، اما کبدی 
ظرفیت لازم را دارد و ما از این فرصت اســتفاده خواهیم کرد تا شرایط بهتری 

داشته باشیم.
دنیامالی افزود: اگر به نقد رســانه ها به عنوان یک فرصت نگاه کنیم، اتفاقات 
اثربخشــی رخ خواهــد داد. در موضوع مکان هر کمکی که باشــد، صورت 
خواهیم داد. حضور اورسجی در ریاست کنفدراسیون کبدی آسیا یک فرصت 
اســت و در بازی های آســیایی ناگویا می تواند تأثیرگذار باشد. اورسجی حتما 
بــه ایران نگاه جدی  دارد اما به خاطر جایگاهیش، باید با نظم در این راســتا 

پیش برود.

کشتی فوتبال

انتخابات فدراســیون فوتبال ایران قرار است روز یازدهم اسفند 
برگزار شــود تا رئیس جدید برای یک دوره چهارساله زمام امور را 
به دست بگیرد. در این دوره تا به الان که تنها سه روز دیگر تا پایان 
نام نویســی برای کارزار انتخاباتی اش باقــی نمانده چهره جدیدی 
ورود نکــرده و همان «قبلی هــا» همچنان شــوق خدمت دارند. 
مهدی تاج به عنوان رئیس کنونی فدراسیون فوتبال، شهاب الدین 
عزیزی خادم به عنوان جدی ترین رقیب انتخاباتی تاج و البته علی 
کفاشــیان به عنوان ناگهانی ترین کاندیدا، ظاهرا مصمم شده اند تا 
مثلــث کارزار انتخاباتی پیش رو را داغ نگــه دارند. هرچند همین 
ابتدای امر بحث صلاحیت یا عدم صلاحیت هر ســه نامزد نام برده 
محل ســؤال اســت و موافقان و مخالفان جدی دارند. البته که به 
غیــر از این نفرات یکی دو چهره دیگر هــم ثبت نام کرده که بعید 
اســت اقدامــی غیر از یک حرکت «پوششــی» برای افــراد مذکور 
باشــد. باوجود این و شــاید مهم تر از نام هایی که ایــن روزها نقل 
محافل شــده، ادعای خبرســاز چند چهره ورزشــی از همین حالا 
کانون حواشــی را داغ کرده اســت. ادعایی که خبر از دســت های 
پشــت  پرده برای انتخابات می دهد و واژه «گادفادر» (پدرخوانده) 
را بیــش از هر زمان دیگری وارد این کارزار کرده اســت. مهم ترین 
پرسشــی که این روزها مخاطبان فوتبالی با آن ســروکار دارند این 
اســت که آیا «گادفادر» قرار اســت انتخابات فدراسیون فوتبال را 
مهندسی کند؟ از آن مهم تر، آیا «گادرفادر» اصلا وجود خارجی دارد 
یا اینکه ساخته و پرداخته ذهن افرادی است که چون در رسیدن به 
اهدافشان ناموفق نشان داده اند، چنین مسائلی را مطرح می کنند؟

برای تشــریح چنین موضوعی بهتر است ســراغ امیر عابدینی، 
رئیس سابق باشگاه پرســپولیس و فدراسیون فوتبال رفت. او قرار 
بود در انتخابات پیش رو با علی کفاشــیان ائتلاف کند و به عنوان 
یک رقیب جدی وارد میدان شوند. ابتدا قرار بود عابدینی به عنوان 
کاندیدای ریاســت وارد انتخابات شود و علی کفاشیان را به عنوان 
نایب رئیس معرفی کند. کمی بعد، طبق ادعای عابدینی، به واسطه 
سابقه ریاست بیشتر کفاشیان، توافق می شود تا کفاشیان به عنوان 
رئیــس کاندیدا شــود و امیر عابدینی را به عنــوان نایب رئیس اول 
معرفــی کند. این توافق ولی در چشــم به هم زدنــی از بین رفت؛ 
علی کفاشیان خودش به طور مســتقل برای انتخابات فدراسیون 
فوتبال ثبت  نام کرد و میرشاد ماجدی را به عنوان نایب رئیس اولش 
انتخاب کرد. اقدامی که باعث عصبانیت امیر عابدینی شــد؛ او نه 
تنها میرشــاد ماجدی را گزینه تحمیلی به علی کفاشیان توصیف 

کرده بلکه از این گفته که «گادفادر» در انتخابات فدراسیون فوتبال 
دخالت می کنــد. عابدینی می گوید: «ما یک ســری گادفادر داریم. 
نپرســید چه افرادی که اگر جواب بدهم فــردا باید به دادگاه بروم 
اما خودتان می دانید چه کســی را می گویم. فردی که در یک پست 
نشسته و بخشی از دولت را در اختیار دارد، تشخیص می دهد برای 
فوتبال هم تصمیم بگیرد. برای ورزش، وزیر داریم و اگر قرار باشــد 
کسی برای ورزش تصمیم بگیرد، وزیر ورزش است نه دیگران. یک 
نفر در جایی مثل ارتباطات محلی یا شــهری نشســته و به یک نفر 
دیگر می گوید برو کاندیدا شــو و مــا حمایتت می کنیم. این رفتارها 
در فوتبال جواب نمی دهد. مجمع فوتبال یک مجمع شکل گرفته 
است که بافت مشخصی دارد. درون خودش تصمیم می گیرد. مثل 
شورای شهر تهران نیست که یک شهر بتوانند رأی بدهند. متأسفانه 
افــکار عمومی یک چیز می بینند و جامعــه فوتبال در مجمع چیز 
دیگری. کفاشیان می خواهد با ماجدی کار کند. اگر من می خواستم 
بــا ماجدی کار کنم، درباره اش قضاوت می کــردم اما می دانم او را 
به کفاشــیان دیکته کرده اند که خود کفاشــیان هم این را می داند. 
امیدوارم تیم شــان موفق باشــد. همان دوســتانی کــه می توانند 
دیکته کنند، ماجدی را به کفاشــیان دیکتــه کرده اند. دولت در این 
زمینه دخالت ندارد بلکه برخی عناصر، خودشــان را فراجناحی و 

فرادولتی می دانند».
داســتان حضــور احتمالی گادفــادر در انتخابات فدراســیون 
فوتبال فقط مربوط به اظهارات امیر عابدینی نیست چراکه صادق 
رئیســی کیا، حقوق دان و مدیرعامل سابق باشــگاه راه آهن هم در 
یادداشــتی که برای خبرآنلاین نوشــته به این موضوع ورود کرده؛ 
او گفته که «گادفادر» می خواهد از جدال احتمالی بین مهدی تاج 
و شــهاب الدین عزیزی خادم استفاده کند تا زمینه را برای موفقیت 
علی کفاشــیان در انتخابات پیش رو فراهم کند. در بخشــی از این 
یادداشــت این طور عنوان شده که «یکی از بازی های انتخاباتی که 
در ایــن دوره از انتخابات فدراســیون فوتبــال، ظرفیت وقوع دارد 
این اســت که همان افراد و دوستان شــهاب عزیزی خادم که او را 
از مصدر ریاست فدراســیون فوتبال ایران به زیر کشیدند اکنون از 
نامزدی آقای عزیزی خادم برای رو در رو کردن ایشان با مهدی تاج، 
در جهت وارد کردن سوم شخص مفرد به صحنه انتخابات، بهره 
ببرنــد. به این نحو که فضای انتخاباتی و مجمع عمومی و فضای 
عمومی را به سمت مواجهه آقای مهدی تاج با آقای عزیزی خادم، 
داغ و مشــغول کنند سپس زمینه را برای ورود سوم شخص مفرد 

که آقای علی کفاشــیان باشــد مســاعد کنند. فارغ از آنکه اساسا 
مهدی تاج و شــهاب عزیزی خــادم امکان تأییــد صلاحیت برای 
حضــور در انتخابات را پیدا خواهند کرد یا خیر، با مشــغول کردن 
مهدی تاج و شــهاب عزیزی خادم به منازعــه، این جریان به دنبال 
فرصــت خواهد بــود که بــرای رایزنی و جلــب حمایت بعضی 
نمایندگان و افراد پشــت صحنه  (پدرخوانده ها) جهت واردکردن 

سوم شخص مفرد، اقدام کنند.»
اینکه انتخابات هنوز شــروع نشــده، بازی گادفادر نزد طیفی از 
فوتبالی ها رایج شــده، از آن نکاتی است که باید با دقت و ظرافت 
بیشــتر مورد بررسی قرار بگیرد چراکه اظهارات در لفافه آن هم به 
این شــکل، بعید است بتواند کمکی به رشــد و اعتلای این فوتبال 
بحران زده کند. هرچند اگر چنین موردی صحت داشــته باشــد، از 
آن دســت زنگ هشدارهایی است که به بیماری لاعلاج این فوتبال 
دامن می زند. البته که این سکه، روی دیگری هم دارد که «تکذیب» 
موارد مطروحه است؛ علی کفاشیان به عنوان کاندیدای مورد ظن، 
تمامی این اتهامات را رد می کند و از ســوی دیگر، شروین اسبقیان، 
معاون قهرمانی وزیر ورزش و جوانان هم فشــار و توصیه بیرونی 
برای انتخابات فدراســیون فوتبال را تکذیب کرده اســت. اسبقیان 
گفته که «ثبت نام انجام می شــود و اینکه فشــاری از بیرون باشــد 
به عنوان معاون قهرمانی در این زمینه چیزی احســاس نمی کنم 
و قطعا مجمع تکلیف رئیس فدراســیون فوتبال را تعیین خواهد 
کرد.» علی کفاشــیان هم که روز گذشــته ثبت نامــش برای ورود 
به کارزار انتخاباتی فدراســیون فوتبال را نهایی کرده و نســبت به 
اتهاماتی که عابدینی به طور ویــژه علیه اش مطرح کرده، واکنش 
نشــان داده اســت. او گفته «من با عابدینی دیدار داشــتم و به من 
گفت برای ریاســت ثبت نام می کنی؟ گفتــم نه! گفتند نایب رئیس 
من می شــوی؟ گفتم با آقای میرشــاد ماجدی صحبت  کرده ام که 
نایب رئیس او باشم. قرار بود جلسه ای با هم بگذاریم اما در ادامه 
آقای ماجدی گفتند که من برای ریاســت ثبت نام نمی کنم و شــما 
برای ریاســت ثبت نام کنید. به آقای عابدینی هم قولی نداده بودم 
و گفتم که مســتقل شــرکت کنی.م» علی کفاشیان، رئیس پیشین 
فدراسیون فوتبال، درباره اینکه آیا گزینه صالحی امیری در انتخابات 
اســت؟ هم واکنش خاصی داشــته اســت. «از زمانــی که آقای 
صالحی امیری از کمیته ملی المپیک رفته اند او را ندیده ام و تماسی 
هم نداشــته ام. او آن قدر کارش در وزارت گردشگری زیاد است که 

فکر نمی کنم در چنین انتخاباتی دخالت کند».

انتخابات فدراسیون فوتبال با ادعای خبرساز

اینک گادفادر

معادلات انتخابات فدراسیون پیچیده تر شد
انتخابات هیئت رئیســه فدراسیون فوتبال قرار است بعد 
از پایان دوره چهارســاله، روز یازدهم اســفند برگزار شود و 
فرایند ثبت نام از کاندیداها از هفته گذشــته آغاز شده است. 
بدون شــک بیشترین نگاه به سوی چهره هایی است که برای 
حضور در نقش رئیس فدراســیون خیز بر می دارند. براساس 
برنامه ریزی انجام شــده، فرایند ثبت نــام از کاندیداها از روز 
سه شنبه یازدهم دی ماه آغاز شده و تا پنجشنبه بیستم دی ماه 
هم ادامه خواهد داشــت که این مهلت تمدید نمی شــود. 
حیدر بهاروند، رئیس فعلی ســازمان لیگ که در مقطعی در 
نقش سرپرســت ریاست فدراسیون هم مشغول به فعالیت 
بود، اولین چهره ای بود که وارد کارزار انتخابات هیئت  رئیسه 
شد و به عنوان کاندیدای پست ریاست نام نویسی کرد. البته 
پیگیری های بیشتر نشــان می دهد که ثبت نام اولیه بهاروند 
هنوز تکمیل نشــده و او نواب پیشــنهادی خــود را معرفی 
نکــرده و پنج امضای لازم را هــم از اعضای مجمع نگرفته 
و همین مســئله باعث شــده  پرونده اولین کاندیدای پست 
ریاست فدراسیون فوتبال برای چهار سال آینده، ناقص باشد. 
شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس قبلی فدراسیون فوتبال که 

در طول روزهای گذشــته وعده حضــور در انتخابات را داده 
بود، رســما با حضور در ساختمان ســئول نام نویسی کرد و 
ناصر شــفق، حســین جعفرزاده و حمیرا اسدی را به عنوان 

نواب پیشنهادی خود معرفی کرد.
 برخــلاف شــایعات مطرح شــده درباره انصــراف نواب 
عزیزی خادم، پیگیری های بیشــتر نشــان می دهد  گزینه های 
مــورد نظر او هم مــدارک خــود را ارائه کرده انــد؛ هر چند  
خبرهــای ضدونقیضی درباره احتمــال تأیید یا رد صلاحیت 
شــهاب الدین عزیزی خــادم وجود دارد اما به نظر می رســد 
او را باید یکی از ســه ضلع مهم انتخابات پیش رو دانســت. 
علی کفاشیان صبح دیروز (یکشنبه) به ساختمان فدراسیون 
فوتبال مراجعه کرد و در شــرایطی به عنوان گزینه ریاســت 
ثبــت  نام خــود را انجام داد که میرشــاد ماجــدی، منصور 
قنبرزاده و مریم منظمی، گزینه های نایب رئیسی او بودند. با 
وجود زمزمه هایی که مبنی بر منع قانونی حضور چهره هایی 
مثل کفاشــیان، ماجــدی و قنبــرزاده در انتخابات به گوش 
می رسد، رئیس سابق فدراســیون با چهره ای خندان بعد از 
اتمــام فرایند ثبت نام، در مقابل خبرنــگاران حضور یافت و 

تلویحا این مســئله را رد کرد تا احتمالا بعد از هشــت سال 
دوری از فوتبــال، او یکــی از اضــلاع مهم دیگــر انتخابات 
یازدهم اسفندماه باشد. عصر روز گذشته هم بالاخره پس از 
گمانه زنی های فراوان، مهدی تاج، رئیس فعلی فدراســیون 
فوتبــال، در انتخابــات فدراســیون فوتبــال ثبت نــام کرد. 
محمد مهدی نبی، نایب رئیس اول، حیدر بهاروند نایب رئیس 
دوم و فریده شــجاعی نیــز نایب رئیس ســوم (بانوان) تاج 
خواهند بود. پیش از این بهاروند برای ریاســت فدراســیون 
فوتبال هــم ثبت نام کرده بود. از اینجا بــه بعد، کمیته های 
بدوی و استیناف انتخابات فدراسیون فوتبال، قرار است بعد 
از اتمام فرایند نام نویسی، صلاحیت کاندیداها را بررسی کنند 
و سرانجام، روز بیســتم بهمن ماه نام چهره های مجاز برای 
حضور در انتخابات معرفی خواهد شد. بعید به نظر می رسد 
که چهره شــاخص دیگری جز افراد مذکور، وارد کارزار شود 
و در صــورت تأیید صلاحیت چهره هایی مثل شــهاب الدین 
عزیزی خــادم و علی کفاشــیان در کنار مهــدی تاج، به نظر 
می آید که انتخابات جذاب و پراتفاق روز یازدهم اســفندماه 

بین سه رئیس کنونی و سابق فدراسیون برگزار خواهد شد.

سرپرســت نایب رئیســی بانوان فدراســیون فوتبال گفت: بنــده به عنوان 
نایب رئیس سوم مهدی تاج در انتخابات پیش روی فدراسیون فوتبال خواهم 
بود. فریده شجاعی درباره انتخابات فدراسیون فوتبال گفت: مهدی تاج اقدام 
به ثبت نام در انتخابات فدراسیون فوتبال کرده و فکر می کنم حیدر بهاروند به 
همراه مهدی محمد نبی به عنوان نواب رئیس اول و دوم آنها هســتند و من 
نیز به عنوان نواب ســوم مهدی تاج خواهم بــود. او ادامه داد: امروز مدارک 
مــن ناقص بود و فردا مدارکم را برای ثبت نام تکمیل خواهم کرد. بنده هفت 
سال به عنوان نایب رئیس بانوان فدراسیون فوتبال فعالیت کرده ام، آن موقع 
برنامه داشــتم و اکنون نیز سند چشم انداز خوبی دارم و می خواهم سال های 
آخر عمر خودم در ورزش را با فوتبال به پایان برسانم. شجاعی گفت: اهداف 
کوتاه مــدت،  میان مدت و طولانی مدت داریــم و امیدوارم در همه بخش ها و 

رده های سنی فوتبال، فوتسال و فوتبال ساحلی بانوان موفق باشیم.

شجاعی: نایب رئیس سوم
 مهدی تاج خواهم بود


